
 

    

                                                                                   
 

Voorzitter,  

 

De voorliggende verordening met betrekking tot de bekostiging van het 

leerlingenvervoer in onze gemeente is er één met emotionele 

gevoeligheden omdat het over kinderen gaat die al of niet ook nog een 

beperking hebben. Iedereen die hierbij betrokken is heeft dan ook wel 

een mening over één of meer aspecten die in deze verordening een rol 

spelen. Het gevolg hiervan is dan ook dat deze verordening bij 

uitzondering twee keer in een Politiek Beraad is behandeld omdat er 

heel veel vragen over werden gesteld. 

Mede door de vele vragen en antwoorden hebben wij als CDA-fractie 

ons een gedetailleerd beeld kunnen vormen van deze nieuwe 

verordening, ook in relatie tot de huidige versie hiervan. 

Tijdens het laatste Politiek Beraad op 4 april jl. hebben wij aangegeven 

dat het wat ons betreft als hamerstuk in deze raad behandeld kan 

worden omdat het gebaseerd is op de VNG modelverordening en 

afgestemd is met de buurgemeenten in de regio. Bovendien is er een 

hardheidsclausule in deze nieuwe verordening opgenomen die 

maatwerk mogelijk maakt en er is slechts één zienswijze ingediend met 

een meer algemene, procesmatige strekking. 

 

Voorzitter, ter afsluiting: 

 

Wij als CDA-fractie vinden het jammer dat de Adviesraad Sociaal 

Domein niet om advies gevraagd is èn dat de consequenties van de 

aanpassingen niet in het raadsvoorstel zijn opgenomen. 

 

“Tenslotte voorzitter, wij zijn benieuwd naar de reactie van het college op 

de ingediende motie en het amendement.” 

 

Tot zover voorzitter in eerste termijn. 

 

 



 

 


